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胡志明 / 古芝 /
头顿 / 湄公河

HO CHI MINH / CU CHI/VUNG TAU / MEKONG DELTA
Tour Code: VSG-2

Vietnam
越南

The Hundred Years Red Cathedral
百年红教堂

The Hundred Years Red Cathedral
百年红教堂

Christ Hill
耶稣山

Christ Hill
耶稣山

Cu Chi Tunnels
古芝地道

Cu Chi Tunnels
古芝地道

Goddess of Mercy
望海观音庙

Goddess of Mercy
望海观音庙行程次序，以當地旅社安排為准。

Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a�ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

TOURIST ATTRACTIONS:

HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)
✓ Palace Hotel Saigon or Similar Class  x 3 Nights
✓ Muong Thanh Hotel Vung Tau or Similar Class x 1 Night

✓ 4 Breakfast / 3 Lunch / 4 Dinner
Special Cuisine:
★ Elephant Ear Fish ★ Dinosaur Eggs
★ Vietnamese buffet ★ Saigon Cruise Dinner
★ Vietnam Filter Coffee ★ Big Head Prawn

SCHEDULE

Vinh Trang Pagoda
永长庙

Vinh Trang Pagoda
永长庙

The French Opera House
法国歌剧院

The French Opera House
法国歌剧院

Whale Temple
鲸鱼庙

Whale Temple
鲸鱼庙

D1
DEPARTURE a
HO CHI MINH

 The Hundred Years Red Cathedral
 Old Post Office
 People’s Committee Hall
 The French Opera House

(MOB/D)

D2 HO CHI MINH b CU CHI
b VUNG TAU (B/L/D)

 Cu Chi Tunnels
 Vung Tau

D3 VUNG TAU b
HO CHI MINH

 Whale Temple
 Christ Hill (St. Jacque Janerio)

 Goddess of Mercy
 White Palace
 War Remnants Museum
 Saigon China Town 
 Thien Hau Temple
 Lacquerware Factory 
 Handicraft Center

(B/L/D)

 Vinh Trang Pagoda
 Thai Son Islet (Boat Ride) 
 The Fruit Garden
  (Enjoy Vietnam Traditional Folk-Song)  
 Ben Thanh Market 
 Saigon Square
 Saigon River Cruise
 (Enjoy entertainment show along the Saigon River)

D4 HO CHI MINH b MYTHO
(B/L/D)

D5 HO CHI MINH a
KUALA LUMPUR (B/MOB)

 The Hundred Years Red Cathedral (Notre Dame Cathedral) - With her 
two 40 meter towers topped with iron spires is one of Ho Chi Minh City's major 
landmarks. The cathedral's red bricks and coloured glass windows were imported 
from France. With full services in both Vietnamese and English are held every 
Sunday morning.

 The French Opera House - In the heart of Ho Chi Minh City stands the 
magnificent Saigon Opera House with the iconic Caryatid statues. This opera house, 
which perfectly exemplifies the French Colonial architecture, has been used for 
different purposes, mainly for theatrical productions and classical music concerts.It 
had served as the seat of the Lower House of the former South Vietnamese 
government before its original function as a music theatre was restored following the 
North Vietnamese government’s takeover.

 War Remnants Museum - Operated by the Ho Chi Minh City government, an 
earlier version of this museum opened on September 4, 1975, as the Exhibition 
House for US and Puppet Crimes. It was in the former United States Information 
Agency building. The exhibition was not the first of its kind for the North Vietnamese 
side, but rather followed a tradition of such exhibitions exposing war crimes, first 
those of the French and then those of the Americans, who had operated in the 
country as early as 1954.Formerly known as the "Museum of Chinese and American 
War Crimes",the name was changed in 1990 to Exhibition House for Crimes of War 
and Aggression dropping both "U.S." and "Puppet."In 1995, following the 
normalization of diplomatic relations with the United States and end of the US 
embargo a year before, the references to "war crimes" and "aggression" were 
dropped from the museum's title as well; it became the War Remnants Museum.

HO CHI MINH

 Cu Chi Tunnels - honored in the TOP 7 most adventurous destinations in 
Southeast Asia and TOP 12 most attractive underground wonders in the globe. The 
decades-old tunnel complex resembles a sophisticated hidden maze, where visitors 
can glimpse the turbulent Vietnamese history as if they are traveling back to the 
wartime.

CU CHI

 Whale Temple  - the temple to the god of the sea—is one of 1,000 or more such 
shrines on Vietnam’s 3,260-kilometer coastline. At these temples, which come in 
varying sizes and configurations but all house whale bones, fishermen worship in 
hopes that their prayers will be carried to Cá Ông, the whale spirit, and they will be 
blessed with a safe fishing trip and a bountiful catch. Close relatives of fishermen 
also visit to light candles, burn incense, and pray for the safety of their loved one, 
sometimes offering fruit and money, hoping their prayers are heard.

 Christ Hill (St. Jacque Janerio)  - 32-metre-tall Christ the King might never 
have achieved the same biblical recognition as Rio’s Christ the Redeemer – listed as 
one of the New Seven Wonders of the World – but it is recognised as the largest 
Christian statue in Asia.

 White Place  - Originally a summer palace for the French conquerors, the White 
Palace has seen its fair share of history, from later Vietnamese leaders occupying 
the space to exiled Thai leaders being placed under house arrest. Outside, a long 
row of cannons emphasises the sweeping view of the bay and its strategically 
important placement.

VUNG TAU 

Optional Tour :  1. Vietnamese Hot Stone Massage (90 Minutes) [RM 130 / pax]；2. Water Puppet Show  [RM 70 / pax]



✓ 4 早餐 / 3 午餐 / 4 晚餐
风味餐：
★ 越式油泡象耳鱼  ★ 越式恐龙蛋
★ 越式自由餐   ★ 西貢河夜遊晚餐
★ 越南滴漏咖啡   ★ 大头虾

入住酒店（4 晚）
✓ 西贡宫殿酒店或同级   x 3 晚
✓ 头顿芒清酒店酒店或同级  x 1 晚

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）
以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

观光景点：

Thien Hau Temple
天后庙

Thien Hau Temple
天后庙

Goddess of MercyGoddess of Mercy
望海观音庙望海观音庙

White Palace
白宫 

White Palace
白宫 

第一天 出发 a 胡志明市 (机上用餐/晚)

 百年红教堂
 法国邮政局
 人民委员会
 法国歌剧院

第二天 胡志明市 b 古芝 b 头顿
(早/午/晚)

 古芝地道
 头顿特区

第三天 头顿 b 胡志明市 (早/午/晚)

 鲸鱼庙
 耶稣山
 望海观音庙
 白宫
 战争博物馆
 唐人街
 天后庙
 漆器工厂
 越南手工艺品

第四天 胡志明市 b 美拖 (早/午/晚)

 永长庙
 泰山岛（船游）

 水果园（越南民谣表演）

 滨城市场
 西贡广场
 西贡河游艇夜总会
    （欣赏越南佳丽歌舞表演及港口夜景）

第五天 胡志明市 a 回程 (早/机上用餐)

 百年红教堂 - 圣母大教堂,因使用红砖建造，又称红教堂，是胡志明市最著名的
地标。教堂建成于1883年，为法国殖民时期留下的纪念品。建筑造型匀称，庄
严宏伟，两座40米高的钟楼塔尖直冲云霄，是仿照巴黎圣母院钟楼的设计。

 法国歌剧院 - 胡志明市立歌剧院，也称西贡剧院，是一座欧洲风格的哥特式建
筑。这是一座位于胡志明市市中心第1郡的剧院，是胡志明市的历史文化遗产之
一。无论是内部的浮雕装饰还是外部的形状都是按照当时法国同类歌剧院建造
而成的，歌剧院外墙有各式各样的精美浮雕和花纹，正面巨型的拱门顶端是两
位女天使手扶圣琴的姿态，而拱门下方的两个立柱则是两位女神托起大门的形
态，让人感受到浓厚的欧洲风情。

 战争博物馆 - 博物馆由越南政府于1975年9月开设，原称为美国战争罪恶馆。
到了1995年，美越恢复邦交，才改名为战争遗迹博物馆 一直至今。博物馆大楼
只有地下部分为展厅，上层部分已空置多年。其内部包含八个主题展厅，并分
布在不同的建筑物内。博物馆也放置当年美军所使用的军备.博物馆其中一座建
筑物称为虎笼，作为南越政府监禁政治犯。其他展品包括图像照片，并附设英
文、越文和日文描述。展示越战时美军使用的橙剂及其他化学武器对受害者的
伤害。

胡志明

 古芝地道 - 此地道长逾200公里，为越南抗美时期的越共游击队之地下根据地
。游客至此可亲身感受到越共打游击战之苦，并体验战争现场的气氛。

古芝

 鲸鱼庙 - 居住在港口城镇的渔民们相信，透过对鲸鱼的祭拜能让他们在海上平
安顺遂，而这样的鲸鱼崇拜习俗除了可追溯到印度教和佛教，在越南最广泛的
说法，是来自历史上阮朝开国君主阮福映（Nguyễn Ánh）。传说阮福映一次
被敌方追赶而逃往大海，正当一场狂风暴雨要席卷阮福映的军队时，一只巨鲸
从海中跃起，并将他和舰队驶脱离险境，为了表示感激，他授与了鲸鱼「鱼王
」的称号。

 耶稣山 - 像是一尊耶稣雕像，位于越南东南部巴地头顿省头顿市高170米的山顶
。越南天主教会在1974年建造耶稣雕像，于1993年修复。头顿耶稣像高32米，
基座高4米，总高36米，展开的双臂长18.3米。雕像内部有133级台阶。头顿耶
稣像是亚洲最大的基督教雕像。1993年修复后，成为越南全国天主教徒主要的
朝圣地。

 白宫 - 最初是作为法屬印度支那總督的度假胜地而建造的，后来成为越南共和
国政府领导人的度假胜地，此外，它也是前皇帝清泰被囚禁的地方。 白宫是吸
引大量游客的历史遗迹。 白宫之外是一排长长的大炮，展示了这个历史遗址的
海湾全景和重要的战略位置。

头顿

自费项目：1. 越式热石头古法按摩 （90分钟） [每人 RM 130]；  2. 水上木偶戏  [每人 RM 70]



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

 胡志明 HO CHI MINH 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

Vietnam : +84

越南                     : +84

Vietnam (Ho Chi Minh) - 
Malaysia is 1 hour ahead of Hanoi

越南 (胡志明) 标准时差慢马来西亚 时间1小时

1000 VND = MYR 0.18

1000 越南盾= 马币 0.18

Voltage - almost always 220 V

电压 - 220伏特

GD Partner:

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type C - 两个圆脚插头 / 2 round pin

Vietnamese Dong  -  VND

越南盾 - VND

A320

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Summer 夏季
1月 – 12月
Jan to Dec
18℃ - 35℃

Check in Luggage : 20 kg Each guest is allowed one 
piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 
handbag on-board. The main cabin baggage shall not 
exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh 
more than 7kg.
每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，
以及托运行李不超过20公斤

* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度
* Major credit cards such as Visa and Master
card are mostly widely used.


